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Vragen van de leden Balemans en
Weekers (beiden VVD) aan de
minister van Justitie over de
bestemming van de penitentiaire
inrichting Wolvenplein te Utrecht.
(Ingezonden 27 september 2005)

1
Is het waar dat u het voornemen
heeft om de bestemming van de
penitentiaire inrichting (PI)
Wolvenplein in Utrecht te wijzigen?

2
Betekent deze wijziging dat de
inrichting bestemd wordt voor de
opvang van mensen met TBS?

3
Heeft over dit voornemen overleg
plaatsgevonden met de gemeente
Utrecht? Zo ja, wat is daarvan het
resultaat?

4
Hoe verhoudt het voornemen van de
minister zich tot het in maart 2005
gesloten convenant met de gemeente
Utrecht in het licht van het Grote
Steden Beleid?

5
Hoe verhoudt uw voornemen om van
de PI Wolvenplein te Utrecht een
TBS-instelling te maken zich tot het
convenant dat op 30 juni 2005 is
gesloten tussen het openbaar

ministerie, de gemeente en de
directeur van de PI Wolvenplein?

6
Wat is de reden dat u wenst af te
wijken van de gemaakte afspraak dat
de PI Wolvenplein een belangrijke rol
speelt in de aanpak van veelplegers
en hun nazorg?

7
Bent u bekend met de grote
maatschappelijke onrust die uw
voornemen onder de bewoners heeft
veroorzaakt in deze kinderrijke
woonwijk gelegen in de directe
nabijheid van het centrum?

8
Bent u bereid uw voornemen in te
trekken en de op 30 juni 2005
gemaakte afspraken met de
gemeente Utrecht na te komen?

Antwoord

Antwoord van minister Donner
(Justitie). (Ontvangen 11 oktober
2005)

1 en 2
Zoals eerder aan de Tweede Kamer
gemeld worden maatregelen
getroffen om de
passantenproblematiek op te lossen.
Met de beschikbaar gestelde
financiële middelen wordt langs
verschillende wegen uitbreiding van
de tbs-capaciteit gerealiseerd. De
capaciteit van de tbs-inrichtingen

wordt uitgebreid met reguliere
behandelcapaciteit en capaciteit voor
longstay-patiënten. Tevens zijn de
mogelijkheden onderzocht voor het
realiseren van tbs-capaciteit
in voorzieningen van het
Gevangeniswezen. Bestaande
tbs-inrichtingen hebben plannen
ontwikkeld om een aantal plaatsen
in voorzieningen van het
Gevangeniswezen hiervoor geschikt
te maken (zie overzicht in de bijlage)1.
Op de locatie Wolvenplein gaat het
daarbij om 12 tbs-plaatsen.

3
Ja. Met de gemeente Utrecht heeft
overleg plaatsgevonden. Hetzelfde
gebeurt met de andere gemeenten
waar voornemens zijn voor
uitbreidingen van tbs-capaciteit of
waar de mogelijkheden ervan
onderzocht worden. De
tbs-inrichtingen en de penitentiaire
inrichtingen dragen gezamenlijk en in
overleg met het lokale bestuur zorg
voor de informatievoorziening aan
omwonenden.

4 t/m 6:
Het overleg met de gemeente heeft
erin geresulteerd, dat het in de PI
Wolvenplein om een beperkte aantal
tbs-plaatsen gaat. Daardoor kunnen
de afspraken over de rol van PI
Wolvenplein in de aanpak van
veelplegers en hun nazorg worden
nagekomen.
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7
Bij de realisatie van tbs-capaciteit
staat de veiligheid van de
samenleving voorop. De inrichtingen
waar de tbs-capaciteit volgens de
huidige plannen gerealiseerd gaat
worden zullen een afdoende
beveiligingsniveau hebben en in de
meeste gevallen zijn er nu reeds
tbs-passanten opgenomen. In overleg
met de betrokken gemeentebesturen
wordt aandacht besteed aan de
communicatie met omwonenden en
andere betrokkenen, waardoor
mogelijke onrust voorkomen danwel
weggenomen kan worden.

8
De op 30 juni 2005 gemaakte
afspraken met de gemeente Utrecht
kom ik na.

1 Ter inzage gelegd bij het Centraal
Informatiepunt Tweede Kamer.
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